
 
 

 

 

 

Nyhetsbrev 6 – Desember 2019 

IDRETT OG FRILUFTSLIV I TRØNDELAG  
 
 

TILSKUDD TIL ARBEID MED STI- OG LØYPEPLANER 

Hele 61% av befolkningen oppgir at fysisk aktivitet i naturen og nærmiljøet er den 

formen for fysisk aktivitet de kunne tenke seg å gjøre mer av i fremtiden.  

Det er derfor igangsatt et 5-årig prosjekt for å få flere ut på tur. Dette skal skje ved 

planlegging og opparbeiding av stier og løyper i kommunene, gjerne nært der folk bor. 

 

Det er derfor satt av midler til kommuner som ønsker å etablere 

sti- og løypeplaner.  

(Det offisielle navnet er plan for friluftslivets ferdselsårer).  

Kommunene må skaffe seg kunnskap om ferdselsårene som 

finnes, hvilke behov de dekker og hvordan de kan utvikles til å 

skape mer aktivitet. 

 

Første søknadsfrist er 10. januar 2020.  

For mer om prosjektet se: 

www.trondelagfylke.no/ferdselsareprosjektet 

 

 

 

 

TILSKUDD TIL FRILUFTSLIV – aktivitet og tilrettelegging 

1) Tilskudd til friluftslivsaktivitet – kun frivillige lag kan søke, send info videre 

2) Tiltak i statlige sikrede friluftslivsområder. Husk: oppdater forvaltningsplanene! 

3) Statlig sikring av nye friluftslivsområder 

 

De to første ordningene har søknadsfrist 1.februar, den siste har søknadsfrist 

15.januar. Alle skal søke via Miljødirektoratets søknadssenter (ESS).  

 

4) Fylkeskommunale midler til mindre tilretteleggingstiltak. Frist 1.februar via Regional 

Forvaltning (portal åpner 2.1.2020). Se mer på våre hjemmesider. 

 

 

NYE RETNINGSLINJER FOR FORDELING AV SPILLEMIDLER  

Trøndelag fylkeskommune skal utarbeide nye retningslinjer for fordeling av spillemidler til 

anlegg for idrett og fysisk aktivitet. Disse skal vedtas i fylkestinget (senest) 22. -23.april, 

før fordeling av spillemidler skjer i hovedutvalg for kultur 27.-28.mai.  

 

Vi vil benytte oss av innspillene som nå skjer til Trøndelag idrettskrets sin anleggsplan.  

I tillegg arrangerer vi dialogmøter med de store idrettene og med friluftslivet.  

Forslag til nye retningslinjer vil bli sendt på høring i uke 7, parallelt med egne 

høringsmøter rettet mot dere i kommunene.  

 

 
 
 

 
 

 

https://www.trondelagfylke.no/vare-tjenester/folkehelse-idrett-frivillighet/tilskudd-til-friluftsliv/ferdselsareprosjektet/
https://www.trondelagfylke.no/vare-tjenester/folkehelse-idrett-frivillighet/tilskudd-til-friluftsliv/ferdselsareprosjektet/
https://www.trondelagfylke.no/vare-tjenester/folkehelse-idrett-frivillighet/tilskudd-til-friluftsliv/nyhetsarkiv/tilskudd-til-sti--og-loypeplaner/
https://www.trondelagfylke.no/vare-tjenester/folkehelse-idrett-frivillighet/tilskudd-til-friluftsliv/nyhetsarkiv/tilskudd-til-sti--og-loypeplaner/
https://www.miljodirektoratet.no/globalassets/publikasjoner/m1292/m1292.pdf


 
 

 
NYTT OM KUNSTGRESS – PROSJEKT KG2021 
Prosjekt KG 2021 er et miljøprosjekt som har som hovedmålsetting å redusere 

mikroplastutslipp fra kunstgressbaner. Dette er et samarbeidsprosjekt mellom 

fylkeskommunene i Akershus, Østfold, Trøndelag og Hordaland, Norges fotballforbund, 

SIAT (Senter for idrettsanlegg og teknologi)/NTNU. KUD støtter prosjektet finansielt. 

 

Prosjektets resultatmål er: 

• Redusere spredning av mikroplast fra kunstgressbaner med minst 80 %. 

• Redusere materialstrøm med minst 85 %. 

• Redusere avrenning av tungmetaller med minst 90 %. 

• Oppnå gjenbruksandel på minst 60 %. 

• Økt levetid på kunstgressflater 

 

Prosjektet har 3 arbeidspakker: 

• AP Idrett 

• AP Produkt og utførelse 

• AP Miljø 

 

Det er plukket ut 6 pilotbaner som skal teste ut ulike kunstgressalternativer uten kunstig 

innfyll. To av disse banene er lokalisert i Trøndelag. En bane på Flatåsen i Trondheim 

som har innfyll av sand, mens Egge IL er i planleggingsfasen for å etablere ny bane med 

et kunstgress helt uten innfyll. Planlagt byggestart våren 2020. 

Prosjektgruppa har nylig avviklet møter i Brussel med bl.a. det danske og tyske 

fotballforbundet, med ECHA (det Europeiske kjemilaboratoriet) og UEFA.  

Prosjektet vekker betydelig interesse ut over Norges grenser, og flere av aktørene vi 

møtte ønsker et samarbeid om å utvikle gode kunstgressalternativer som er mer 

bærekraftig i et miljøperspektiv. Se også SIATs nyhetsbrev om kunstgress. 

 
 

FORUM FOR IDRETT OG FRILUFTSLIV I TRØNDELAG 

Vi har opprettet ei lukket Facebook-gruppe for alle som arbeider med idrett og friluftsliv i 

kommunene i Trøndelag. Her kan du spørre – dele – skryte – diskutere 😊 

Det er 40 medlemmer til nå. Hvis du ikke er medlem – så søk opp siden og be om å bli 

medlem! Se www.facebook.com/groups/idrettogfriluftsliv 

 

 

HANS JØRGEN FRA MALVIK ER VIKAR I EN OVERGANGSPERIODE  

Hans Jørgen Renå er vikar i en overgangsperiode til den nye 

rådgiveren innenfor idrettsfeltet starter i jobben i april.  

Hans Jørgen vil bli frikjøpt i en 50% stilling, og fortsetter parallelt i 

sin faste jobb som avdelingsleder i Malvik kommune. 

 

Han vil styrke teamet som skal veilede og saksbehandle 

spillemiddelsøknadene.  

 

Han kan treffes tlf. 952 99 389 eller hanre@trondelagfylke.no. 

 

 

 

VI ØNSKER ALLE SAMMEN EI GOD FØRJULSTID! 

 

Med hilsen fra 

  

 

Thor Brandt   Tove Helland Pedersen               Gisle Løseth  

          Hans Jørgen Renå       Karen Meland  Oddveig Bredesen 
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